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Interpelacja 

Dotyczy: wykupu terenu pod park w Toniach zgodnie z MPZP. 
 
W związku ze zgłoszeniem mieszkańca uprzejmie proszę o udzielenie informacji na tematy wykupu 
działek pod park w Toniach zgodnie z obowiązującym Miejscowym Planem Zagospodarowania 
Przestrzennego „Tonie – Łąki”. 
Proszę w szczególności o informacje, jakie działania podjęło Miasto od dnia uchwalenia MPZP Tonie 
Łąki, na jakim etapie jest obecnie wykup działek przewidzianych pod park oraz podanie szacunkowego 
harmonogramu czasowego działań w temacie wykupu, a następnie utworzenia parku? 
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